THE MAGIC TOUCH

Groupe Teinturerie & Nettoyage

Date / Date. ............. Chambre / Room

Veuillez noter le nombre d'articles remis, et déposer le sac a linge a la reception avant 10H30.
Please note the items list, and bring the laundry bag to the receptionist before 10H30.
Service Normal . Prisavant 10H30, livré le jour méme aprés 20H00
Normal Service : Pick up before10H30 am, delivered the same day after 8H00 pm

Service EXpress: Prisavant 10H30, livré avant 20H00 + 30 %
Express Service: Pick up before 10H30 am, delivered the same day before 8H00 pm + 30 Op

S 6tel
g

G
™
PARIS
L
62, Rue des Mathurins - 75008 - Paris - Tel : 0143871711
BLANCHISSERIE - LAUNDRY
Blousesoie Silk blouse 15.00 Chemise Shirt 10.00
Culotte Panties 5.50 Chemisesoie Silk shirt 15.00
Chaussettes Socks 4.00 Tricot Knitwear 7.00
Gaine Gindle 6.00 Mouchoir Handkerchief 3.50
Chemise de nuit Night dress 13.00 Calecon Underpants 5.50
Pyjama Pyjamas 14.00 Pyjamasoie Silk pyjama 19.00
Collant Tights 5.00 Slip Slip 5.50
NETTOYAGE A SEC & Repassage - Dry Cleaning & Pressing
Jupe Skirt 13.00 Pantalon Trousers 13.00
Jupeplissée Pleated skirt ~ 19.00 Veston Jacke 14.00
Tailleur Lady suit 27.00 Complet Man suit 27.00
Tailleursoie Silk lady suit ~ 32.00 Complet3p Man suit 3 p 36.00
Robe Dress 22.00 Pullover Sweater 11.00
Robe soie Silk dress 29.00 Cravate Tie 10.00
Robe de soirée Evening dress  39.00 Impermeable Raincoat 25.00
Carréfoulard Scarf 11.00 Smocking habit Dinner jacket  35.00
Manteau Lady coat 25.00 Robedechambre  Dressinggown 22.00
Chemisier Blouse 15.00 Blouson 25.00
REPASSAGE Seulement - Pressing Only
Jupe Skirt 10.00 Pantalon Trousers 10.00
Jupeplissée Pleated skirt ~ 15.00 Veston Jacket 11.00
Robe Dress 16.00 Complet Man suit 2 p 21.00
Robesoirée Evening dress  22.00 Cravate Tie 7.00
Chemise Shirt 8.00 Chemisier Blouse 11.00

LINGE PRIS AVANT 10H30 HEURES SERA LIVRE LE JOUR MEME
LAUNDRY AND DRY CLEANING TAKEN BEFORE 10H30 am WILL BE DELIVERED THE SAME DAY

Pas de service les Dimanches & Jours Fériés. Nos prix sont taxes et services compris.
L'hétel et le teinturier ne sont pas responsable des articles déposés et non réclamés aprés
une semaine, ou pour des sacs de blanchisserie trouvés dans les couloirs. L'hétel n'est pas
responsable ni des rétrécissements ni des décolorations. En cas de perte ou de détérioration,
le maximum remboursé sera cing fois le prix du service requis. Pour eviter tout désagrément,
le teinturier ne garantit pas les articles comportant des matiéres thermocollées, ni boutons
risquant de réagir aux produits utilisés. Ce tarif est établi pour le Blanchissage, le Nettoyage
et le Repassage d'articles courant. Certaines piéces de grande marque ou ouvragées

seront facturées suivant le temps passé pour leur entretien.

No Service on Sundays and Holidays days. Our prices include tax and services. The hotel
and the dry cleaner will not be held responsible for items not claimed after one week, or
for laundry bags left in the corridors. The hotel is not responsible for any shrinkage nor
for any fading of colors. Lost or damaged items will be maximum refunded five times the
price of the required service. To avoid any problems, the Dry cleaner doesn't garantee
articles which have heatsealed materials, buttons or facing which may be affected by the
produts used. The price indicated are for the washing, the Dry Cleaning, and the Ironing
of standard articles of clothing. Specially designed items will be billed according to

the time spent.



